



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

Effective date: May 2025

Privacy Policy Notice

FACTS	WHAT DOES CARDINAL POINT WEALTH MANAGEMENT DO WITH YOUR PERSONAL INFORMATION?
Why?	<p>Financial companies choose how they share your personal information. Federal law gives consumers the right to limit some but not all sharing. Federal law also requires us to tell you how we collect, share, and protect your personal information. Please read this notice carefully to understand what we do.</p> <p>This notice applies if you are a customer, a user who visits our website (accessible through the following domain: https://cardinalpointwealth.com) or a job applicant who applies for a career opportunity with us.</p> <p>In this notice, we describe our policies and practices with respect to the collection, use and disclosure of personal information and the measures taken to ensure its continued protection. We also describe the rights and choices you have regarding your privacy.</p> <p>In some cases, at the time of collection of your personal information, we may provide you with additional information regarding the processing of your personal information. We may also, in certain circumstances, obtain your specific consent to the use or sharing of your personal information, including where required by law.</p>
What?	<p>The types of personal information we collect and share depends on the product or service you have with us. This information can include:</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Identifiers, such as your full name, email address, mailing address, telephone number and other information you provide to us when you contact us or when you apply for a career opportunity at Cardinal Point. We may also collect your Social Security number when you use our services and/or products.▪ Financial and banking information, such as your income, credit history, account balances and assets, transaction history, investment experiences and financial goals when you use our services and/or products.▪ Browsing activity, when you visit our website. This information is collected via automated means, such as cookies, web beacons and similar technologies, and may include your IP address, device ID, browser type, data about the web pages you visited on our websites, your language preferences, email bounce backs and click-throughs.▪ Professional or employment-related information, which may include some of the information described above, as well as your occupation when you use our services or your letters of motivation, your resume, references and any additional information you provide when you apply for a career opportunity at Cardinal Point.



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Any other information you provide to us, such as when you contact us by email, on the phone or in-person.
How?	All financial companies need to share customers' personal information to run their everyday business. In the section below, we list the reasons financial companies can share their customers' personal information; the reasons Cardinal Point chooses to share; and whether you can limit this sharing.

Reasons we can share your personal information	Does Cardinal Point share?	Can you limit this sharing?
For our everyday business purposes such as to process your transactions, maintain your account(s), respond to court orders and legal investigations, or report to credit bureaus	Yes	No
For our marketing purposes to offer our products and services to you	Yes	No
For joint marketing with other financial companies	No	Not Applicable
For our affiliates' everyday business purposes information about your transactions and experiences	Yes	No
For our affiliates' everyday business purposes information about your creditworthiness	Yes	Yes
For our affiliates to market to you	Yes	Yes
For non-affiliates to market to you	No	Not Applicable

Questions?	<p>If you have any questions or complaints about how we handle your personal information, please contact our Privacy Officer at the following addresses:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Email: info@cardinalpointwealth.com • Postal address: 3280 Bloor Street West, Centre Tower, Suite 500 Toronto, ON M8X 2X3 <p>You may also call 602.374.3727 or go to www.cardinalpointwealth.com</p>
-------------------	---

Who we are	
Who is providing this notice?	Cardinal Point
What we do	
How does Cardinal Point	To protect your personal information from loss, misuse, sharing or alteration, we



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

<p>protect my personal information?</p>	<p>use security measures that comply with applicable law. These measures include:</p> <ul style="list-style-type: none">• A privacy framework governing the protection of personal information through its lifecycle. This framework defines the roles and responsibilities of Cardinal Point personnel, provides a process for dealing with complaints regarding the protection of the information, and addresses the retention and destruction of personal information.• Internal policies and procedures that define the roles and responsibilities of our employees throughout the information life cycle and limits their access to such information on a “need-to-know” basis.• If information is collected or stored in electronic format, technical safeguards such as encryption, firewalls, passwords, antivirus software, computer safeguards, secured files and building and similar measures.• A designated Privacy Officer to monitor Cardinal Point’s compliance with applicable privacy laws.• Employee privacy and data security training.
<p>How does Cardinal Point collect my personal information?</p>	<p>We collect your personal information in a variety of ways, including directly from you, from third parties and through our website.</p> <p>a. Directly from you</p> <p>We may collect personal information directly from you, such as when you open an account, deposit money, seek advice about your investments, enter into an investment advisory contract, tell us about your investment or retirement portfolio or earnings, apply for a career opportunity with us or contact us with an inquiry or to report a problem with our website or Cardinal Point devices.</p> <p>b. From third parties</p> <p>In certain circumstances, we may receive personal information from third parties, including when you provided your consent for credit verifications, credentials verification and background checks.</p> <p>c. Through our website</p> <p>We collect technical information (e.g. your IP address, browser type and device ID) and information about your device and browser (e.g. page views and clickstream data) when you visit our website, using technologies, such as cookies. Some of these technologies may be operated by third parties. This information supports the functioning of our website and helps us understand how you navigate and use our website. This information helps enhance our website’s design, functionality, and optimizing our marketing efforts.</p>



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

	<p>We currently use the following types of cookies on our website(s):</p> <ul style="list-style-type: none">• Strictly necessary cookies: these cookies are essential to allow you to fully use our website and its full features. These cookies do not gather information about you that could be used for marketing. These cookies cannot be turned off as they are essential for enabling the basic functionalities of the website.• Functional cookies: these cookies help perform certain functionalities like sharing the content of the website on social media platforms, collecting feedback, and other third-party features. They allow the website to remember your language preferences.• Analytics cookies: these cookies are used to understand how visitors interact with the website. These cookies help provide information on metrics such as the number of visitors, bounce rate, traffic source, etc.• Advertising cookies: these cookies are used to provide visitors with customized advertisements based on the pages you visited previously and to analyze the effectiveness of the ad campaigns.
<p>How does Cardinal Point uses my personal information?</p>	<p>We may use your personal information for the following purposes or otherwise, with your consent or as permitted or required by law:</p> <ul style="list-style-type: none">• We may use your personal information for general business purposes such as providing or delivering a product or service requested, processing your transactions, maintaining your account(s), managing our business, including our website, processing job applications, responding to your inquiries, meeting our contractual, legal and regulatory obligations, including as well as for purposes relating to information, system or network security.• We may use personal information from job candidates to verify suitability for employment and for pre-screening purposes, including verifying education, qualification, references, criminal background and credit checks when relevant to the position.• We may use your personal information for marketing purposes, such as to offer you our products and services.• We may use technical information collected by cookies to enhance our website's design, functionality, and optimizing our marketing efforts, subject to your privacy choices.
<p>When does Cardinal Point shares my personal information</p>	<p>We may share your personal information with our business partners and our service providers, and in the context of a sale or transfer of our business or similar transaction. We may also share your personal information with your consent or in accordance with applicable law.</p> <p>a. Business Partners and Affiliates.</p>



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

with other organizations?	<p>Your personal information may be shared with businesses such as business partners and affiliates with whom we work and/or that use our products, to the extent permitted by law. For instance, we may share your personal information with business partners and affiliates for general business purposes, including with regards to your transactions and experiences and your creditworthiness.</p> <p>b. Service Providers. We may share personal information with our agents, vendors or other organizations that provide services on our behalf, for the purposes set out in this notice. These service providers help us operate and manage our website, information systems, infrastructure, marketing, accounting, auditing, legal and compliance obligations or general maintenance of industry standards. They provide services to us, such as recruiting, background checks, email communications, mail delivery, data hosting and analytics services (e.g. analyzing usage of our website). When Cardinal Point shares personal information with our service providers, we ensure by contractual means that the transferred personal information is used only for the purposes for which the service provider is retained and is protected to the same degree as it is when in our possession.</p> <p>c. Sale or Transfer of Our Business or Other Transaction. We may decide to sell or transfer all or part of our business to a third party, merge with another entity, secure our assets or proceed with any other financing or other strategic capital transactions (including insolvency or bankruptcy proceedings), restructuring, share sale or other change in corporate control. We may share your personal information when required for the purposes of such a transaction in compliance with applicable laws.</p> <p>d. Other permitted reasons. We may share your personal information when permitted or required by applicable law, for instance: With governmental authorities, law enforcement and courts when compelled by law; and For the purposes of detecting or suppressing fraud or criminal activity, protecting our assets and interests, conducting an internal or external investigation into any actual or suspected illegal activity or managing, defending or settling any actual or potential loss in connection with the foregoing.</p>
Why can't I limit all sharing?	<p>U.S. federal law gives you the right to limit only</p> <ul style="list-style-type: none">▪ sharing for affiliates' everyday business purposes— information about your creditworthiness▪ affiliates from using your information to market to you▪ sharing for nonaffiliates to market to you



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

	<p>U.S. state laws and individual companies may give you additional rights to limit sharing.</p>
Where does Cardinal Point share my personal information?	<p>Cardinal Point's service providers may access, process or store your personal information outside of the jurisdiction where you reside, including in Canada and the United States. As a result, when your personal information is used or stored in a jurisdiction other than where you are residing, it may be subject to the law of this foreign jurisdiction, including any law permitting or requiring disclosure of the information to the government, government agencies, courts and law enforcement in that jurisdiction.</p>
What are my privacy choices?	<p>You have choices about the way Cardinal Point handles your personal information.</p> <p>a. Changing Your Cookie Preferences</p> <p>When you first visited our website, you are presented with a pop-up banner that allows you to make choices regarding your cookies preferences. By default, only necessary cookies are activated on our website. You can choose to enable or disable some or all of these cookies but disabling some of them may affect your browsing experience.</p> <p>b. Restricting Collection, Use and Disclosure of Your Personal Information</p> <p>You may withdraw your consent to the collection, use and disclosure of personal information in accordance with this notice at any time upon reasonable notice to Cardinal Point in writing, subject to legal or contractual restrictions. To withdraw your consent, please contact us in writing using the relevant contact information listed in the Questions? section. The withdrawal of your consent may affect our ability to answer your inquiry and/or process your job application. In certain situations, we may be entitled to retain your personal information in order to comply with applicable legal requirements, to establish, exercise or defend our rights or legal claims, and for other legitimate business purposes.</p>
How may I assess and correct my personal information?	<p>You may be entitled to access your personal information and request the rectification information that is inaccurate, incomplete or no longer up to date, subject to limited exceptions set out in applicable laws. Depending on the jurisdiction where you reside, you may also be entitled to request the rectification of your personal information if our collection, disclosure or retention of such information is not authorized by law. To exercise your rights, please contact us in writing using the relevant contact information listed in the Questions? section.</p>
How long does Cardinal Point retain my	<p>We store your personal information for as long as is necessary to respond to your inquiry, to process your job application, to manage our business operations, and to comply with our legal and regulatory obligations. Once no longer required, your</p>



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

personal information?	personal information will be securely destroyed or anonymized in accordance with legal requirements.
------------------------------	--

Definitions	
Affiliates	<p>Companies related by common ownership and control. They can be financial and nonfinancial companies.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Focus Operating, LLC, Connecticut Group, LLC, Focus Risk Solutions, LLC and Focus Client Solutions, LLC.
Non-affiliates	<p>Companies not related by common ownership and control. They can be financial or nonfinancial companies.</p> <ul style="list-style-type: none"> • We do not share with non-affiliates so they can market to you.
Joint marketing	<p>A formal agreement between nonaffiliated financial companies that together market financial products or service to you.</p> <ul style="list-style-type: none"> • We do not jointly market.
Other Important Information	<ul style="list-style-type: none"> • This document is meant to also serve as our privacy notice under applicable Canadian federal and provincial law. • Our privacy policy and the above disclosure may change from time to time. We will provide you notice of any material change to this disclosure before we implement the change. • In addition to the prescribed definition of “For our everyday business purposes” found on page 1, Cardinal Point may also provide information to service providers assisting with accounting, auditing, legal and compliance obligations or general maintenance of industry standards.



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

Date : Mai 2025

Politique de confidentialité

FAITS	QUE FAIT CARDINAL POINT WEALTH MANAGEMENT AVEC VOS RENSEIGNEMENTS PERSONNELS ?
Pourquoi ?	<p>Les institutions financières choisissent la manière dont elles partagent vos renseignements personnels. Les lois applicables peuvent donner aux consommateurs le droit de limiter certains partages, à certaines exceptions. Les lois applicables exigent également que nous vous indiquions comment nous recueillons, partageons et protégeons vos renseignements personnels. Veuillez lire attentivement cette politique afin de mieux comprendre ce que nous faisons.</p> <p>La présente politique s'applique si vous êtes un client, un utilisateur qui visite notre site Web (accessible par le nom de domaine suivant : https://cardinalpointwealth.com) ou un candidat qui postule pour une offre d'emploi chez nous.</p> <p>Dans cette politique, nous décrivons nos politiques et pratiques en matière de collecte, d'utilisation et de communication des renseignements personnels, ainsi que les mesures prises pour assurer leur protection continue. Nous décrivons également les droits et les choix dont vous disposez en ce qui concerne votre vie privée.</p> <p>Dans certains cas, au moment de la collecte de vos renseignements personnels, nous pouvons vous fournir des informations supplémentaires concernant le traitement de vos renseignements personnels. Nous pouvons également, dans certaines circonstances, obtenir votre consentement spécifique à l'utilisation ou au partage de vos renseignements personnels, y compris lorsque la loi l'exige.</p>
Quoi ?	<p>Les types de renseignements personnels que nous recueillons et communiquons dépendent du produit ou du service que nous vous offrons. Ces renseignements comprennent notamment :</p> <ul style="list-style-type: none">• Identifiants, tels que votre nom complet, votre adresse électronique, votre adresse postale, votre numéro de téléphone et d'autres informations que vous nous fournissez lorsque vous nous contactez ou lorsque vous postulez à une offre d'emploi chez Cardinal Point. Nous pouvons également recueillir votre numéro de sécurité sociale lorsque vous utilisez nos services et/ou produits.• Renseignements financiers et bancaires, tels que vos revenus, vos antécédents de crédit, les soldes de vos comptes et vos actifs, l'historique de vos transactions, vos expériences d'investissement et vos objectifs financiers lorsque vous utilisez nos services et/ou nos produits.• Renseignements relatifs à l'activité sur Internet, lorsque vous visitez notre site Web. Ces renseignements sont recueillis par des moyens automatisés, tels



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

	<p>que des témoins de connexion, des balises Web et des technologies similaires, et peuvent inclure votre adresse IP, l'identifiant unique de votre appareil, le type de navigateur, des données sur les pages Web que vous avez consultées sur notre site Web, vos préférences linguistiques, et le taux de clics et d'ouverture des courriels.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Renseignements professionnels ou liés à l'emploi, ce qui peut inclure certains des renseignements décrits ci-dessus, ainsi que votre profession lorsque vous utilisez nos services, vos lettres de motivation, votre curriculum vitae, vos références et tout autre renseignement que vous fournissez lorsque vous posez votre candidature à une offre d'emploi chez Cardinal Point. • Toute autre information que vous nous fournissez, par exemple lorsque vous nous contactez par courriel, par téléphone ou en personne.
Comment ?	<p>Toutes les institutions financières ont besoin de partager les renseignements personnels de leurs clients pour mener à bien leurs opérations quotidiennes. Dans la section ci-dessous, nous énumérons les raisons pour lesquelles les institutions financières peuvent partager les renseignements personnels de leurs clients, les raisons pour lesquelles Cardinal Point choisit de les partager et si vous pouvez limiter ce partage.</p>

Raisons pour lesquelles nous pouvons partager vos renseignements personnels	Est-ce que Cardinal Point partage des renseignements ?	Puis-je limiter le partage ?
À des fins commerciales générales par exemple pour traiter vos transactions, gérer votre/vos compte(s), répondre à des ordonnances judiciaires et à des enquêtes légales, ou communiquer des informations aux agences d'évaluation du crédit	Oui	Non
À des fins de marketing pour vous offrir nos produits et services	Oui	Non
Dans le cadre de campagne de marketing conjointe avec d'autres institutions financières	Non	Pas applicable
Aux fins commerciales générales de nos sociétés affiliées informations sur vos transactions et expériences	Oui	Non
Aux fins commerciales générales de nos sociétés affiliées informations sur votre solvabilité	Oui	Oui
À des fins de marketing pour nos sociétés affiliées	Oui	Oui
À des fins de marketing pour des sociétés non affiliées	Non	Pas applicable



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

Questions ?	<p>Si vous avez des questions ou des plaintes concernant la manière dont nous traitons vos renseignements personnels, veuillez contacter notre responsable de la protection des renseignements personnels à l'adresse suivante :</p> <ul style="list-style-type: none">• Courriel : info@cardinalpointwealth.com• Adresse postale: 3280 Bloor Street West, Centre Tower, Suite 500 Toronto, ON M8X 2X3 <p>Vous pouvez également nous joindre au 602.374.3727 ou visitez notre site Web www.cardinalpointwealth.com</p>
--------------------	--

Qui nous sommes	
Qui fournit cette politique ?	Cardinal Point
Ce que nous faisons	
Comment Cardinal Point protège mes renseignements personnels ?	<p>Pour protéger vos renseignements personnels contre la perte, l'utilisation abusive, le partage ou l'altération, nous utilisons des mesures de sécurité conformes au droit applicable. Ces mesures comprennent :</p> <ul style="list-style-type: none">• Un cadre de protection de la vie privée régissant la protection des informations personnelles tout au long de leur cycle de vie. Ce cadre définit les rôles et les responsabilités du personnel de Cardinal Point, prévoit un processus de traitement des plaintes concernant la protection des renseignements, et aborde la question de la conservation et de la destruction des renseignements personnels.• Les politiques et procédures internes qui définissent les rôles et responsabilités de nos employés tout au long du cycle de vie des renseignements et limitent leur accès à ces renseignements selon le principe du « besoin de savoir ».• Si les renseignements sont recueillis ou conservés sous forme électronique, des mesures de protection techniques telles que le cryptage, les pare-feux, les mots de passe, les logiciels antivirus, protection du matériel informatique, dossiers et bâtiments sécurisés et d'autres mesures similaires.• La désignation d'un responsable de la protection des renseignements personnels chargé de veiller au respect par Cardinal Point des lois applicables en matière de protection de la vie privée.• Formation des employés en matière de protection de la vie privée et de sécurité informatique.



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

**Comment
Cardinal Point
recueille mes
renseignements
personnels ?**

Nous recueillons des renseignements personnels de diverses manières, notamment directement auprès de vous, auprès de tiers et par l'intermédiaire de notre site Web.

a. Directement auprès de vous

Nous pouvons recueillir des renseignements personnels directement auprès de vous, par exemple lorsque vous ouvrez un compte, déposez de l'argent, demandez des conseils sur vos investissements, concluez un contrat de conseil en investissement, nous parlez de votre portefeuille d'investissement ou de retraite ou de vos revenus, posez votre candidature à une offre d'emploi chez nous ou nous contactez pour poser une question ou signaler un problème avec notre site Web ou nos appareils.

b. Auprès de tiers

Dans certaines circonstances, nous pouvons recevoir des renseignements personnels de la part de tiers, notamment lorsque vous avez fourni votre consentement pour des vérifications de crédit, des vérifications d'identité et des vérifications d'antécédents.

c. Par l'intermédiaire de notre site Web

Cardinal Point recueille des renseignements techniques (par exemple, votre adresse IP, votre type de navigateur et l'identifiant unique de votre appareil) et des renseignements sur votre appareil et votre navigateur (par exemple, les pages consultées et les liens sur lesquels vous cliquez) lorsque vous utilisez notre site Web, à l'aide des technologies telles que les témoins. Certaines de ces technologies peuvent être exploitées par des tiers. Ces renseignements contribuent au fonctionnement de notre site Web et nous aident à comprendre comment vous naviguez et utilisez notre site Web. Ces renseignements nous permettent d'améliorer la configuration et la fonctionnalité de notre site Web et d'optimiser nos efforts de marketing.

Nous utilisons actuellement les types de témoins suivants sur notre site Web :

- **Témoins strictement nécessaires** : ces témoins sont essentiels pour vous permettre d'utiliser pleinement notre site Web et l'ensemble de ses fonctionnalités. Ces témoins ne recueillent pas de renseignements à votre sujet qui pourraient être utilisés à des fins de marketing. Ces témoins ne peuvent pas être désactivés car ils sont essentiels pour permettre les fonctionnalités de base du site Web.
- **Témoins fonctionnels** : ces témoins permettent d'exécuter certaines fonctionnalités comme le partage du contenu du site Web sur les plateformes des réseaux sociaux, la collecte de commentaires et d'autres



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

	<p>fonctionnalités tierces. Ils permettent au site Web de se souvenir de vos préférences linguistiques.</p> <ul style="list-style-type: none">• Témoins d'analyse : ces témoins sont utilisés pour comprendre comment les visiteurs interagissent avec le site Web. Ces témoins aident à fournir des informations sur des métriques telles que le nombre de visiteurs, le taux de rebond, la source de trafic, etc.• Témoins de ciblage : ces témoins sont utilisés pour fournir aux visiteurs des publicités personnalisées en fonction des pages que vous avez visitées précédemment et pour analyser l'efficacité des campagnes publicitaires.
Comment Cardinal Point utilise mes renseignements personnels ?	<p>Nous pouvons utiliser vos renseignements personnels aux fins suivantes ou autrement avec votre consentement ou tel que permis ou requis par la loi :</p> <ul style="list-style-type: none">• Nous pouvons utiliser vos renseignements personnels à des fins commerciales générales telles que la fourniture ou la livraison d'un produit ou d'un service demandé, le traitement de vos transactions, la gestion de votre (vos) compte(s), la gestion de nos activités, y compris notre site Web, le traitement des demandes d'emploi, la réponse à vos demandes, le respect de nos obligations contractuelles, légales et réglementaires, y compris ainsi qu'à des fins liées à la sécurité de l'information, du système ou du réseau.• Nous pouvons utiliser les renseignements personnels des candidats à l'emploi pour vérifier leur aptitude à l'emploi et à des fins de présélection, y compris la vérification des études, des qualifications, des références, des antécédents criminels et de la solvabilité lorsque cela est pertinent pour le poste.• Nous pouvons utiliser vos renseignements personnels à des fins de marketing, par exemple pour vous proposer nos produits et services.• Nous pouvons utiliser les renseignements techniques recueillis par les témoins pour améliorer la configuration et la fonctionnalité de notre site Web et optimiser nos efforts de marketing, sous réserve de vos choix en matière de protection de la vie privée.
Quand Cardinal Point partage mes renseignements personnels avec d'autres organisations ?	<p>Nous pouvons partager vos renseignements personnels avec nos partenaires commerciaux et nos fournisseurs de services (entreprises qui exercent des activités en notre nom), et dans le cadre d'une vente ou d'un transfert de notre entreprise ou d'une transaction similaire. Nous pouvons également partager vos renseignements personnels avec votre consentement ou conformément à la loi applicable.</p> <p>e. Partenaires d'affaires et affiliés</p> <p>Vos renseignements personnels peuvent être partagés avec des entreprises telles que des partenaires d'affaires et des affiliés avec lesquels nous travaillons et/ou qui utilisent nos produits, dans la mesure où la loi le permet. Par exemple, nous</p>



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

	<p>pouvons partager vos renseignements personnels avec des partenaires d'affaires et des affiliés à des fins commerciales générales, notamment en ce qui concerne vos transactions, vos expériences et votre solvabilité.</p> <p>f. Fournisseurs de services Nous pouvons partager des informations personnelles avec nos mandataires, nos fournisseurs ou d'autres organisations qui fournissent des services en notre nom, aux fins énoncées dans la présente Politique. Ces fournisseurs de services nous aident à exploiter et à gérer notre site Web, nos systèmes d'information, notre infrastructure, notre marketing, notre comptabilité, notre audit, nos obligations légales et de conformité ou le maintien général des normes de l'industrie. Ils nous fournissent des services tels que le recrutement, la vérification des antécédents, les communications par courriel, la livraison du courrier, l'hébergement des données et les services analytiques (par exemple, l'analyse de l'utilisation de notre site Web). Lorsque Cardinal Point partage des renseignements personnels avec ses fournisseurs de services, nous nous assurons par des moyens contractuels que les renseignements personnels transférés ne sont utilisés qu'aux fins pour lesquelles le fournisseur de services est retenu et qu'ils sont protégés dans la même mesure qu'ils le sont lorsqu'ils sont en notre possession.</p> <p>g. Vente ou transfert de nos activités ou autre opération Nous pouvons décider de vendre ou de transférer tout ou partie de nos activités à un tiers, de fusionner avec une autre entité, de garantir nos actifs ou de procéder à tout autre financement ou à toute autre opération stratégique en capital (y compris les procédures d'insolvabilité ou de faillite), à une restructuration, à une vente d'actions ou à tout autre changement dans le contrôle de l'entreprise. Nous pouvons partager vos renseignements personnels lorsque cela est nécessaire aux fins d'une telle transaction, conformément aux lois applicables.</p> <p>h. Pour d'autres fins permises ou exigées par la loi Nous pouvons partager vos renseignements personnels lorsque la loi le permet ou l'exige, par exemple : avec les autorités gouvernementales, les forces de l'ordre et les tribunaux lorsque la loi l'exige ; et dans le but de détecter ou de supprimer une fraude ou une activité criminelle, de protéger nos actifs et nos intérêts, de mener une enquête interne ou externe sur toute activité illégale réelle ou présumée ou de gérer, défendre ou régler toute perte réelle ou potentielle en rapport avec ce qui précède.</p>
<p>Pourquoi je ne peux pas limiter tous les partages ?</p>	<p>La loi fédérale américaine vous donne le droit de limiter uniquement</p> <ul style="list-style-type: none">• le partage à des fins commerciales générales des sociétés affiliées - informations sur votre solvabilité• l'utilisation par les sociétés affiliées de vos renseignements à des fins de marketing



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

	<ul style="list-style-type: none">• le partage pour que des non-affiliés puissent vous vendre des produits <p>Les lois des États américains et les entreprises peuvent vous donner des droits supplémentaires pour limiter le partage.</p>
Où est-ce que Cardinal Point communique mes renseignements personnels ?	<p>Les fournisseurs de services de Cardinal Point peuvent accéder à vos renseignements personnels, les traiter ou les conserver en dehors de la juridiction où vous résidez, y compris au Canada et aux États-Unis. Par conséquent, lorsque vos renseignements personnels sont utilisés ou conservés dans une juridiction autre que celle où vous résidez, ils peuvent être assujettis à la loi de cette juridiction étrangère, y compris toute loi autorisant ou exigeant la divulgation des renseignements au gouvernement, aux organismes gouvernementaux, aux tribunaux et aux forces de l'ordre de cette juridiction.</p>
Quels sont mes choix en matière de protection de la vie privée ?	<p>Vous avez le choix quant à la manière dont Cardinal Point traite vos renseignements personnels.</p> <p>c. Modification de vos préférences en matière de témoins</p> <p>Lors de votre première visite sur notre site Web, vous voyez apparaître une bannière contextuelle qui vous permet de faire des choix concernant vos préférences en matière de témoins. Par défaut, seuls les témoins nécessaires sont activés sur notre site Web. Vous pouvez choisir d'activer ou de désactiver tout ou partie de ces témoins, mais la désactivation de certains d'entre eux peut affecter votre expérience de navigation.</p> <p>d. Restriction de la collecte, de l'utilisation et de la communication de vos renseignements personnels</p> <p>Vous pouvez retirer votre consentement à la collecte, à l'utilisation et à la communication de vos renseignements personnels conformément à la présente Politique, en tout temps, moyennant un préavis raisonnable donné par écrit à Cardinal Point, sous réserve de restrictions légales ou contractuelles. Pour retirer votre consentement, veuillez nous contacter par écrit en utilisant les coordonnées pertinentes indiquées dans la section Question ? Le retrait de votre consentement peut affecter notre capacité à répondre à votre demande et/ou à traiter votre demande d'emploi. Dans certaines situations, nous pouvons être autorisés à conserver vos renseignements personnels afin de nous conformer aux exigences légales applicables, d'établir, d'exercer ou de défendre nos droits ou nos réclamations légales, et à d'autres fins commerciales légitimes.</p>
De quelle manière accéder et	<p>Vous pouvez avoir le droit d'accéder à vos renseignements personnels et de demander la rectification des renseignements qui sont inexacts, incomplets ou qui ne sont plus à jour, sous réserve des exceptions limitées prévues par les lois</p>



CARDINAL POINT

FOCUS PARTNERS CANADA

rectifier mes renseignements personnels ?	applicables. Selon la juridiction dans laquelle vous résidez, vous pouvez également être en droit de demander la rectification de vos renseignements personnels si la collecte, la communication ou la conservation de ces renseignements n'est pas autorisée par la loi. Pour exercer vos droits, veuillez nous contacter par écrit en utilisant les coordonnées pertinentes indiquées dans la section Questions ?
Combien de temps Cardinal Point conserve mes renseignements personnels ?	Nous conservons vos renseignements personnels aussi longtemps que nécessaire pour répondre à votre demande, pour traiter votre candidature, pour gérer nos activités commerciales et pour nous conformer à nos obligations légales et réglementaires. Lorsqu'ils ne sont plus nécessaires, vos renseignements personnels seront détruits en toute sécurité ou rendus anonymes conformément aux exigences légales

Définitions	
Affiliés	Sociétés liées par une propriété et un contrôle commun. Il peut s'agir d'institutions financières ou autres. <ul style="list-style-type: none">• Focus Operating, LLC, Connectus Group, LLC, Focus Risk Solutions, LLC and Focus Client Solutions, LLC.
Non affiliés	Sociétés non liées par une propriété et un contrôle commun. Il peut s'agir d'institutions financières ou autres. <ul style="list-style-type: none">• Nous ne partageons pas les renseignements avec des sociétés non affiliées à des fins de marketing.
Marketing conjoint	Un contrat officiel entre des institutions financières non affiliées qui commercialisent ensemble des produits ou des services financiers. <ul style="list-style-type: none">• Nous ne commercialisons pas conjointement.
Autre informations importantes	<ul style="list-style-type: none">• Ce document sert de politique de confidentialité en vertu des lois Canadienne applicables.• Notre politique de confidentialité et les informations ci-dessus peuvent être modifiées de temps à autre. Nous vous informerons de toute modification importante apportée à cette politique avant de la mettre en œuvre.• Outre ce qui précède, Cardinal Point peut également communiquer des renseignements à des fournisseurs de services qui l'aident à s'acquitter de ses obligations en matière de comptabilité, d'audit, de droit et de conformité ou de maintien général des normes de l'industrie.